
DGCC

Uitgave
Jaargang

september 2016/3

13



1

Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
kennis, materiaal en textiel in eigen huis.

Hierdoor hebben wij snelle levertijden
en garanderen een hoge kwaliteit.

Borduren of bedrukken aan u de keus.

BEDRIJFSKLEDING
PROMOTIONELE KLEDING
GOLFKLEDING
HANDDOEKEN
GOLF-TOWELS

info@enigma.nl | 050-549 34 71
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redactie

Terwijl de mussen vanwege de hitte bijkans van het dak 
vallen tijdens het schrijven van dit voorwoord, loopt de 
zomer die dit jaar erg lang op zich liet wachten, nu met 
het korter worden van de dagen echt op zijn einde. Dat 
geldt ook voor het voorzitterschap van Henk van 
Halteren en daar schrijft hij in zijn allerlaatste bijdrage 
in functie het een en ander over. Daarna maken wij 
kennis met nieuwe-ledencommissaris Carolien van 
Beek in Negen holes met…  

Zo’n overwinning als van Joost Luiten op de KLM Open 
willen we in de toekomst graag nog eens meemaken 
en daarom schenken we ook in deze ZeijdeLinks veel 
aandacht aan de jeugd. Want die heeft de toekomst en 
wie weet wat daar nog eens van komt. 

En dat je op De Drentsche ook iets anders op de baan 
kunt doen dan met een stok tegen een bal slaan, blijkt 
uit het verslag van de NK Footgolf en uit de cartoon. 

De Regel- en handicapcommissie is zoals altijd goed 
voor een interessant verhaal, deze keer over 
nieuwigheden en ingesleten gewoontes. En wist u al 
dat er een alternatieve seniorencompetitie in Noord 
Nederland bestaat en dat wij daar erg goed in 
presteren? In dit nummer leest u er meer over. 

Kunst in het klubhuis gaat over bijzondere fotografie en 
ook deze keer weer een kostelijk avontuur aan de bar 
in AIRSHOT. 

Zoals altijd staat uw clubblad ook deze keer weer bol 
van het natuurgeweld: prachtige paddenstoelen, 
vogels in nestkastjes, allerlei nuttig gedierte maar deze 
keer ook griezelig ongedierte. Het hoort er allemaal bij 
en het verdient natuurlijk onze aandacht.  
Wij wensen u veel leesplezier.

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in december 
2016 verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 

20 november 2016 in de mailbox 
zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.
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Van de voorzitter  
Henk van Halteren

Beste vrienden, 

Het is zaterdag 3 september 2016. Het bestuur 
komt bijeen om zonder een vastgestelde 
agenda van gedachten te wisselen over de 
golfsport in algemene zin. Maar natuurlijk in 
het bijzonder over de DGCC en De Drentsche.  
Deze brainstormdag, voor intimi ‘Heidedag’, is 
inmiddels een goede traditie geworden. Het 
stelt het bestuur in staat om een keer ruim de 
tijd te nemen om beleidsonderwerpen eens 
goed tegen het licht te houden. Met de 
bedoeling natuurlijk om te zien waar we als 
vereniging staan. Wat zijn de  
ontwikkelingen in de golfsport? En hoe moeten 
wij als Drentsche daarop inspelen om 
zodoende onze vereniging aantrekkelijk en 
vitaal te houden?  
Om de twee-eenheid van de DGCC en De 
Drentsche nog maar eens te onderstrepen was 
Jelle Pauw ook bij het begin van de Heidedag 
aanwezig. Jelle heeft voor het bestuur een 
inleiding gehouden over veranderingen en 
toekomst van de Nederlandse golfwereld. Naar 
mijn mening was het wederom een zeer 
zinvolle en daarmee geslaagde bijeenkomst. 
En niet onbelangrijk: in optimale sfeer.  
En de conclusies? 
 
In de achter ons liggende periode, heb ik niet 
zelden in mijn columns, op de Algemene 
Ledenvergaderingen en bij andere 
gelegenheden gewezen op die veranderingen 
in de (Nederlandse) golfwereld. Maar na een 
periode van zeven jaren zit mijn voorzitterschap 
er bijna op. Daarom lijkt het mij gepast dat 
mijn opvolger verder gaat met de 
uitkomsten van de Heidedag. 
 
Wat betreft de nieuwe voorzitter het volgende. 
Een jaar geleden liep het even anders maar 
inmiddels kan ik melden dat het bestuur een 
meer dan voortreffelijke kandidaat voor het 
voorzitterschap zal voordragen op de ALV op 
maandag 21 november a.s. Nadere introductie 
zal uiteraard volgen op die AL . Daarom nodig 

ik jullie hierbij van harte uit om daarbij 
aanwezig te zijn. 
In Zeijdelinks nummer 3  van 2015 heb ik in mijn 
bijdrage uitgebreid stilgestaan bij mijn 
bestuursperiode. Ik heb toen van de 
gelegenheid gebruik gemaakt om iedereen 
waar ik mee heb mogen samenwerken oprecht 
te bedanken. Ik ga dat nu niet nog eens doen 
maar de woorden die ik toen  heb gebruikt zijn 
wat mij betreft nog steeds volledig van 
toepassing. Na zeven jaren komt er een nieuwe 
voorzitter. En zo hoort het ook. Het bestuur 
waar ik deel van uit heb mogen maken, is 
altijd van mening geweest dat doorstroming en 
vernieuwing van bestuur en commissies zeer 
belangrijk is. Essentieel voor nieuwe ideeën en 
continuïteit. 
 
Dus rest mij, beste vrienden, niets anders meer 
dan de leden van De Drentsche alle goeds toe 
te wensen. Ik wens mijn dierbare 
medebestuursleden alle denkbare wijsheid toe. 
En vanzelfsprekend spreek ik de hoop uit dat 
voor onze nieuwe voorzitter de zon veelvuldig 
zal mogen schijnen op ons terras.

Uitnodiging Algemene Ledenvergadering:  
Maandag 21 november. 

Maidenspeech nieuwe voorzitter 
Op maandag 21 november is er een bijzondere 

Algemene Ledenvergadering. Henk van Halteren 
treedt na zeven jaar af en draagt de 

voorzittershamer over aan zijn opvolger, die die 
avond ongetwijfeld zijn maidenspeech zal 

houden. Altijd leuk en interessant om daarbij te 
zijn. Vanaf 19.30 uur van harte welkom in het 
Clubhuis. Voor koffie en een drankje wordt 

gezorgd.
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Negen holes met…. Carolien van Beek 
Joke van der Ven

Ze is gastvrouw én organisator van top tot 
teen, zo’n kleine 1.60 m in totaal en heeft een 
scherp oog voor de individuele wensen van 
elke gast. Het consensusmodel is haar 
natuurlijke habitat en ze raakt je het liefst veel 
en hartelijk aan. Dat zij samen met echtgenoot 
Ronald een jaar geleden door Gerrie Grootjans 
werd gevraagd om de ‘Nieuwe-Leden-
Commissie’ nieuw leven in te blazen was dan 
ook een schot in de roos. Inmiddels zijn er drie 
bijeenkomsten en toernooien voor de maar 
liefst 72! nieuwe leden georganiseerd. Met 
toenemende belangstelling en enthousiasme. 
Vergader- en kleedruimtes worden vooraf door 
haar geïnspecteerd en ongerechtigheden als 
lege zeepdispensers of spinnenraggen worden 
meteen gemeld. Groot was haar schrik en 
verontwaardiging dan ook toen ze poedeltje 
naakt uit de doucheruimte stapte en er een 
muis langs haar voeten schoot. In de baan, 
waar we een uurtje later lopen, smasht een 
vogel een kersverse vogelvlaai op haar blote 
rechterhand. Getverderrie! Op dit soort 
kleinvee heeft ze het niet. Alle andere dieren 
kunnen net als mensen een aai verwachten. 
We lopen wit. Carolien, in het dagelijks leven 
paro preventieassistente, méér dan 
rechterhand van de tandarts, speelt nu een 
kleine drie jaar en heeft Hcp 31.7. Mooie 
beheerste slagen die soms ver gaan. Ze moet 
wennen aan de nieuwe ijzers: Ping G30 en laat 
daarom de houten vooralsnog in de tas. Alleen 
op de laatste hole mept ze met een houtje 
toch even ruim 150 m.  
Bij de afslag van wit 2 valt mijn oog op een 
ogenschijnlijk verse tattoo net boven haar 
rechterenkel. Klopt. Die tattoo zit er nog maar 
een jaar. Para Siempre Ronald, ofwel: Ronald 
voor altijd! Drie jaar geleden zijn ze in Las 
Vegas voor de tweede keer getrouwd, Carolien 
was toen vijftig. Ronald vond het tijd om een 
tattoo te nemen: Para Siempre Carolien. Ze 
lacht een vanzelfsprekende lach en schudt haar 
blonde lokken. De eerste keer bleek ik 
onverwachts zwanger te zijn van een zoon, dus 
zijn we getrouwd. Schoonmoeder vond dat niet 
echt geweldig, maar nadat haar eerste 

kleinkind was geboren, waren alle reserves 
weg. Hij werd toch verwend! Inmiddels ben ik 
zelf oma, dus snap ik het des te beter. 
Hoe ik te werk ga? 
‘Nou eigenlijk heel eenvoudig. Zodra een 

nieuw lid zich aanmeldt krijg ik een berichtje 
van Janny Hendriks van de receptie. Ik ga ze 
dan bellen. Altijd ’s avonds. Sowieso werk ik 
zelf vier dagen in de week en veel nieuwe 
leden werken ook nog. In zo’n telefoongesprek 
vertel ik dan wat er allemaal is op de 
vereniging: de seniorenochtend, de 
herenmiddag, de damesochtend, de 
inloopavond, de winterlessen, de speciale 
bijeenkomsten en wedstrijden voor nieuwe 
leden etc. etc. Ik nodig ze vervolgens allemaal 
uit voor een kennismakingsavond in het 
clubhuis. Daar komt Martin iets vertellen over 
de lessen en de baan, Eric Afman vertelt iets 
over de regels en handicaps en ik vraag Henk 
van Halteren ook altijd om ze als voorzitter van 
de vereniging welkom te heten. In het clubhuis 
krijgen ze koffie met iets lekkers aangeboden 
van de vereniging en natuurlijk kunnen ze na 
afloop nog even na blijven kletsen onder het 
genot van een drankje. Tijdens zo’n avond hou 
ik goed in de gaten of iedereen het wel naar 
zijn zin heeft. Als ik zie dat iemand nog wat 
moeilijker aansluiting vindt, ga ik ernaast zitten 
of staan, maken we een babbeltje en probeer 
ik iemand in een groepsgesprek te betrekken.
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De favoriete club van… Jeremy Doral 
Koen Hazekamp

In ‘De favoriete club van...’ spreken we met een 
jeugdlid over zijn of haar golfervaringen. Deze 
editie stelden we een aantal vragen aan de 
veertienjarige Jeremy Doral. 

 Hoi Jeremy. Wat is jouw favoriete golfclub? 
‘Vooral op dagen dat ik niet zo heel goed speel 
is de driver voor mij zeker de favoriete club, 
wanneer slagen met de ijzers scheef of niet 
goed gaan pak ik snel de driver om weer 
motivatie te krijgen. Deze club gaat ver en 
(vaak) recht. Ook de kleinere ijzers, zoals de 
ijzer 8, zijn erg fijn. Al zijn dat niet altijd verre 
slagen!’ 
Wat is iets bijzonders aan jou bij je golfspel? 
‘Sinds kort heb ik andere clubs in gebruik 
genomen en over het algemeen heb ik daar 
heel snel aan kunnen wennen, door te kijken 
naar posities en slagen van anderen heb ik mijn 
eigen slag heel erg kunnen verbeteren! Zo leg 
ik nu als ik met de driver sla de bal niet meer in 
het midden van mijn voeten en leer ik ook veel 
andere dingen aan.’ 
Dat klopt inderdaad! Je wende echt énorm 
snel aan je nieuwe clubs! Lukt het ook om 
school te combineren met golf en/of andere 
sporten waaraan je doet? 
‘Ik zit op dit moment in Norg op het Dr. Nassau 
College waar ik mavo volg, de combinatie golf 
en school lukt wel maar als ik bijvoorbeeld op 
vrijdag tot 4 uur naar school moet is het wel 
lastig om nog op tijd bij de golfles te komen 
omdat ik gelijk door moet. Het is namelijk wel 

fijn om voor je weer weggaat nog even te 
chillen of te gamen!’ 
Tot slot: wat zijn jouw strevens voor de 
toekomst? 
‘Natuurlijk wil ik meer golfen en een lagere 
handicap. [Nu Hcp 41.0]  Eerder speelde ik ook 
voetbal maar dat lag golfwedstrijden op 
zaterdag in de weg en was niet altijd even leuk. 
Gelukkig kan ik me nu volledig focussen op 
golf!’ 
Bedankt voor het interview en je tijd Jeremy, 
nog veel plezier en succes!

Ja, dat kost natuurlijk allemaal vreselijk veel 
tijd! Pfff…! Maar weet je, als je dan een 
wedstrijd organiseert en er doen ruim 20 
nieuwe leden mee, dan vind ik het allemaal de 
moeite waard.  
We hebben een duidelijke taakverdeling 
trouwens. Ronald houdt alles bij in een 
systeem, alle gegevens, alle afspraken, ik 
onderhoud de contacten. En ja, een commissie 
van twee is natuurlijk best bijzonder, maar het 
werkt super effectief en makkelijk.  

Mijn eigen lidmaatschap heb ik als cadeau 
gekregen van Ronald toen ik vijftig werd. Drie 
maanden lang wist ik het niet eens. Opeens 
mocht ik meedoen met de inloopavonden, 
terwijl een vriendin van me dat nog niet mocht. 
Ik heb er zelfs mijn beklag over gedaan bij 
Jelle. Bleek die ook in het complot te zitten!’ 
We lopen richting clubhuis. Ronald loopt 
‘toevallig’ langs. ‘Een open boek hè?’  
‘Mmm, wees er maar zuinig op.’ 
Een korte snelle blik: ‘Reken maar!’
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Het kàn niet op! 
Eerst al het Nederlands Kampioenschap 
Footgolf, met een huiveringwekkende finale op 
zondag 4 september èn uitgezonden op RTV-
Noord. En daarnaast wordt van 19 t/m 23 
oktober op onze Drentsche, de Tulip Golf 
Challenge gespeeld, een internationaal 
jeugdgolftoernooi voor topjeugdspelers van 
over de hele wereld! Voor de winnaar, die 
onder het baanrecord van Joost Luiten speelt – 
68 slagen-  is er het Joost Luiten Prijzen Pakket. 
Ná zijn glorieuze winst op de KLM Open nóg 
leuker om hem te verslaan! Zie ook het filmpje 
op www.tulipgolfchallenge.com. 
Dan de finale footgolf. Op die regenachtige 4e 
september was het fascinerend om te zien hoe 
zowel  oudprofvoetballers als Bas Roorda, Rob 
McDonald, Arjan Ebbinge of Mark-Jan 
Fledderus en de professionele FootGolf 
spelers bloedserieus over onze baan gleden. 
Letterlijk vaak. Want nát was het wel en 
schoenen met noppen zijn natuurlijk uit den 
boze. Probeer dan maar eens zo’n harde 
voetbal vanaf de rode tee op onze lange witte 

baan ver weg te schieten. Met zo’n 50 à 60 
meter was je al een lonhgitter en dan moest je 
nog zo’n 30 meter….Par 7 lag dichterbij dan 
Par 4, ook al heeft de hole een doorsnee van 
ruim 50cm. Prachtig ook om te zien hoe die 
voetbal soms als een grote glibberige golfbal 
nèt langs de hole wegdraait. Spanning tot op 
het bot dus.  
De uitslagen en een uitgebreid verslag van de 
wedstrijd was ook te vinden in het Dagblad van 
het Noorden. ‘t Kon minder zouden de 
Groningers onder ons zeggen.

Internationaal Jeugdtoernooi op de DGCC 
Karin van Esch

Van 20 tot en met 23 oktober 2016 wordt op de 
Drentsche Golf & Country Club de Tulip Golf 
Challenge gespeeld. De Tulip Golf Challenge is 
een driedaags internationaal golftoernooi voor 
topjeugdspelers en de uitslagen tellen mee 
voor de World Amateur Golf Ranking. Vanuit 
de DG&CC doet Michel van Zijl mee aan het 

toernooi via een wildcard. 
Deelnemers spelen de gele en de rode lus 
waarvan Joost Luiten in het bezit is van het 
baanrecord. Joost Luiten ondersteunt het 
toernooi middels een unieke challenge voor de 
deelnemers. Onder de deelnemers die zijn 

baanrecord verbreken wordt een Joost-Luiten-
Prijzenpakket verloot met daarin onder meer 
een Taylormade M1 driver ter waarde van €500. 
  
Deze eerste editie van de Tulip Golf Challenge 
wordt door Pro Golf Events georganiseerd en 
maakt deel uit van de Global Junior Golf Tour 
en Global Junior Golf 21 Golfleague. Naast 
drie wedstrijddagen spelen de deelnemers een 
oefenronde op de dag voor aanvang van het 
toernooi.  
Er is ruimte voor 120 deelnemers (m/v) in de 
leeftijdscategorie van 12 tot en met 21 jaar. Het 
toernooi wordt gespeeld in twee 
leeftijdscategorieën te weten 12 tot en met 18 
jaar en 18 tot en met 21 jaar. Er geldt een 
handicapgrens voor jongens van maximaal 5 en 
voor meisjes van maximaal 8. 
Meer informatie over de Tulip Golf Challenge is 
te vinden op www.tulipgolfchallenge.com.

De Drentsche goes International 
Joke van der Ven



5

Op maandag  had ik om tien uur  afgesproken 
op de baan met Hans en Henk. Rustig naar de 
baan gefietst.  Mijn golfuitrusting uit de locker 
gehaald. Het was niet druk en om even over 
tienen zijn we gestart op rood/wit. Na een 
goed gelopen eerste 9 holes op rood (20 
stablefort punten) opgewekt en vol goede 
moed door naar wit 10.  
Toch wel een beetje trek gekregen herinnerde 
ik mij dat ik nog een ‘snelle Jelle’ in de tas had 
zitten, die was overgebleven van de vorige 
dag. Even zoeken in welk vak ook weer vond ik 
daar de ‘snelle Jelle’.  
Maar het pakje was open de randjes waren 
nogal rafelig en het stukje koek leek nogal 
klein… 
Hoe was dat mogelijk?  Ik wist toch zeker dat ik 
hem niet had geopend. 
Bij verdere inspectie blijkt er een gat zo groot 
als een oude rijksdaalder  in de tas geknaagd 
te zijn.  
Hongerige muizen in de lockerruimte !!! 

Bij dezen bent u gewaarschuwd! Laat geen 
etenswaren in uw golftas zitten wanneer u deze 

in de Lockers van de club parkeert. En of het 
nu door de ontdekking van deze aanslag op 
mijn tas en koek kwam of door het hongerige 
gevoel waarmee ik verder de baan door moest 
dat weet ik niet,  maar de tweede 9 holes 
verliepen aanmerkelijk minder goed dan de 
eerste. 
Naar huis gefietst, net voor de echte regen 
begon, ontdekte ik op mijn arm zo’n heel  klein 
beestje die op weg naar boven was (een teek 
dus). Gelukkig had hij/zij zich nog niet vast 
gezogen en kon ik deze makkelijk onschadelijk 
maken. Het was vandaag echt een beesten-
boel. Nogmaals, u bent gewaarschuwd. 

Muizen en teken 

Jan Broerse

NNO Jeugdwedstrijden 

Karin van Esch

Op 14 Augustus werd de derde wedstrijd in de 
NNO-competitie gespeeld. Vanwege de 
zomervakantie waren er weinig deelnemers. 
Toch wisten onze jeugdspelers weer punten te 
scoren. 

Michel van Zijl werd tweede in categorie 1  en 
had de beste bruto score. 

Jeremy Doral werd derde in categorie 3 en won 
de longest drive jongens. 
Dat betekende weer 8 punten voor het 
verenigingsklassement. 

Proficiat jongens! 
Op naar de volgende wedstrijden! 
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Neuigkeiten & old habits 
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

Watapartjaa  
Eens per jaar ga ik er met drie oud-collega’s 
een weekend op uit onder de noemer Iron 
Man, ook wel The Longest walk genoemd (als 
in: happiness is a long walk with a putter, een 
quote van Greg Norman). We spelen dan 72 
holes op vier verschillende banen (soms in 
België, meestal in Duitsland) in twee dagen. 
Op een van die banen, de Bremer Schweiz, 
kwamen we iets tegen wat we nog niet eerder 
hadden gezien: de laatste hole was ofwel als 
par 4 te spelen, ofwel als par 5. Na een meter 
of 180 kun je naar links (par 4) of rechtdoor (par 
5). Wij hadden beslist dat we dat pas op de 18e 
hole zouden bepalen. Uiteindelijk splitsten we 
onze flight zelfs op, twee wilden hem als par 4 
spelen en nummer drie en ik als par 5. Officieel 
moet je dat natuurlijk van tevoren beslissen, je 
neemt dan een kaart mee voor Kurs Bremen 
(par 71) of Kurs Niedersachsen (par 72). Mocht 
je trouwens ook het clubblad van De 
Compagnie onder ogen krijgen, dan zul je daar 
hetzelfde verhaal tegenkomen van de hand van 
mijn oud-collega Jan Feringa, onder het kopje 
‘Watapartjaa’. 

Walk this way 
Zelf hebben we echter ook wat nieuwigheden 
in de baan. Zo is de ietwat lastige lokale regel 
dat het omheinde gebied bedoeld voor de 
schapen alleen GUR was als er daadwerkelijk 
schapen in staan (en anders was het hek een 
vast obstakel) veranderd. Het is nu altijd GUR, 
schapen of geen schapen. Je kunt ze namelijk 
niet altijd zien.  
Verder hebben we de 150 meter paaltjes 
vervangen door meer robuuste varianten en 
zijn de 100 meter paaltjes verdwenen. 
Persoonlijk vind ik dat wel een gemis omdat ik 
van het uitstervend ras ben dat geen 
afstandmeters gebruikt. Maar even flink 
oefenen op het schatten van de afstand op 
basis van alleen die 150 paaltjes.  
Ook zijn er deze zomer kleine bordjes met een 
pijl en de tekst ‘Trolleys this way’ geplaatst 
tussen de greenside bunkers en de greens. 

Hoe vaak zien we nog steeds spelers 
(greenfeespelers en eigen leden, dat is om het 
even) met de trolley een stukje afsnijden. Dat 
maakt het gras er voor jezelf en je medegolfers 
niet beter op. Helaas hebben we ook al 
moeten constateren dat, hoe pontificaal je die 
bordjes ook plaatst, ze toch door sommigen 
bewust of onbewust straal genegeerd worden. 

Old habits never die… Toen ze net geplaatst 
waren zagen we trouwens een flight van Rood 1 
dwars over Rood 5 naar Rood 7 lopen, omdat 
ze niet doorhadden dat ze slechts om de 
bunker links van de green heen moesten lopen 
naar de achterkant van de green, en dus maar 
het pad links bleven volgen. De Marshal moest 
erheen om ze op de juiste route te wijzen. Kort 
daarna stond er een extra bordje links van de 
bunker met de tekst Next hole in de richting 
van Rood 2. 
Iets minder nieuw is de qualifying status van de 
par 3 baan, vorige keer in dit stukje nog 
benoemd. We hebben daar een telling over 
uitgevoerd en daaruit blijkt dat er wel Q-
kaarten op de par 3 baan worden gelopen, 
maar het leeuwendeel ervan was tijdens de Jur 
van Dijkbokaal en het Clubkampioenschap Par 
3 gespeeld. Maar ga gerust je gang, dan kan 
de NGF statistisch ook beter kijken hoe de 
verhoudingen zijn qua scores, of de playing 
handicaps nog moeten worden bijgesteld. 

Golf.nl app 
Graag had ik ook iets verteld over de 
ervaringen met de (eind augustus nog) nieuwe 
app van de NGF, voor op je telefoon en tablet. 
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Die app is bedoeld om het de speler weer 
gemakkelijker te maken, de NGF timmert hard 
aan de weg. Je kunt ermee namelijk het 
bezoek aan de kiosk beneden in het clubhuis 
omzeilen. Dat klinkt wellicht aanlokkelijk, maar 
omdat ‘de R&A niet zo vooruitstrevend is als de 
NGF’ (de woorden van de laatste) moeten 
spelers naast de score op de app ook nog de 
klassieke fysieke kaart bijhouden, 
ondertekenen en die thuis bewaren (die hoeft 
dan dus niet in het clubhuis ingeleverd te 
worden). 
Hoewel ik zelf in de ICT werk, zie ik wel wat 
nadelen aan de app. Daar waar je juist aan je 
mobieltje wilt ontsnappen, zul je per hole het 
apparaat te voorschijn moeten halen om je 
score in te toetsen. Ook moet de marker 
inloggen op de app om jouw kaart virtueel te 
ondertekenen. Heb je een foutje gemaakt, dan 
kun je dat achteraf niet corrigeren maar moet 
dat door de R&H-commissie worden opgelost. 
Die kaart wordt direct na goedkeuring door de 

marker rechtstreeks naar Proware gestuurd, 
waar de R&H-commissie hem nog wel moet 
goedkeuren. Wat er wel weer leuk aan is, is dat 
je scores kunt vergelijken met andere golfers, 
je kunt ook je scores bijhouden terwijl je geen 
Q-kaart loopt en weet de app hoeveel slagen 
je op iedere hole meekrijgt. De app is 
overigens niet te gebruiken bij wedstrijden. Ik 
ben ook erg benieuwd hoeveel van onze leden 
de app zullen gebruiken, mijn schatting is een 
klein percentage. Maar ik laat me graag 
verrassen! 
Helaas konden we die app nog niet gebruiken, 
hij was al wel (net) beschikbaar maar als 
vereniging moet je ook nog een ander doen 
om de leden te kunnen laten inloggen en (en 
dat is dan weer niet zo nieuw bij de NGF) liep 
dat niet helemaal synchroon en zaten we dus 
nog te wachten op de inlogcodes. Als het 
goed is in de volgende Zeijdelinks meer 
hierover…

Superseizoen senioren 

Jan Dijkstra en Herman Mengerink

In de alternatieve Noord Nederlandse Senioren 
Competitie heeft De Drentsche deze zomer 
optimaal gescoord! Team 2 werd kampioen, 
het eerste team veroverde de tweede plaats.  
Aan deze competitie, georganiseerd voor en 
door senioren die niet in de NGF-competitie 
meedoen, met een handicap van 18.5 – 34, 
werd deelgenomen door 19 clubs uit Noord-
Nederland met 21 teams. Het is een echte 
zomercompetitie, alleen in de maanden juli en 
augustus wordt gespeeld. 
Dit jaar was de coördinatie voor de laatste keer 
in handen van onze eigen Jan Dijkstra en 
Herman Mengerink. Volgend jaar geven ze het 
stokje door aan de club uit Exloo.  
In het slottoernooi met maar liefst 128 

deelnemers gespeeld op de Emslanden pasten 
ze de methode ‘Amerikaantje’ toe. Een 
methode die garant staat voor veel punten 
maar ook veel strijd! 
Voor meer info of wie zich aangesproken voelt: 
meldt u bij Jan of Herman.
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Bijenpraat 

Chris Kombrink

U heeft ze vast al wel eens gezien, de 
gekleurde bijenkasten in de bosrand van rood 
7. Verscholen tussen het inmiddels hoge gras 
en frambozenstruiken staan ze daar lekker in de 
luwte. De bijen vliegen met de zomerse 
temperaturen af en aan. Binnen een straal van 
drie kilometer wordt er fanatiek naar honing 
gezocht.  

Zo zijn in het voorjaar de wilgen die er volop te 
vinden zijn op en rondom de golfbaan erg in 
trek, aansluitend komen de struwelen met 
krentenbomen in bloei. Dan is het begin juni 
tijd om de honing te slingeren. Heerlijke 
voorjaarshoning zit er in de ramen van de 
bijenkast. Ondertussen is de koningin dagelijks 
vele eitjes aan het bevruchten om te zorgen 
dat er genoeg jonge aanwas binnen het volk is. 

Een bij leeft in de zomer immers maar drie tot 
vier weken. Wanneer de ramen terug geplaatst 
worden is het voor de bijen tijd om te vliegen 
op de lindebomen, waarvan er veel staan op 
de Minister Cremerstraat, Ook deze honing is 
een lust op de tong. Om in de winter goed te 
kunnen overleven, is het belangrijk dat er 
genoeg honing in de kast blijft zitten. Tevens is 
het van belang af en toe bij te voeren in de 
winter. Suikerwater is hiervoor een goed 
product om het volk te laten overwinteren. 
Controleren van de kasten is erg belangrijk. 
Voor een imker betekent dit wekelijks even 
kijken in de kast. Weten wat er gebeurt en hier 
op in kunnen spelen is zeker erg belangrijk bij 
het imkeren.  Vandaar dat imker Rene van der 
Molen uit Assen regelmatig zijn kasten komt 
inspecteren. Nadat ik met hem kennis had 
gemaakt, ben ik zelf ook enthousiast geworden 
en heb ook al drie bijenkasten. 

Echte “Drensche” golfhoning kunt u dan ook 
kopen bij Imkerij van der Molen. Kijk op 
www.imkerijvandermolen.nl of bel met Rene 
06-38824999

Nestkastjes op de baan 

Cees Meeuwsen

In het afgelopen broedseizoen hebben we 
succes gehad met de vernieuwde ingang van 
de nestkastjes. Zoals al eerder gemeld hadden 
we de vorige jaren predatie van de 
boommarter.  
Daarop is er een vernuftige oplossing bedacht, 
nl. de spiraal van metaal die is gemonteerd 
voor de vliegopening. De marter kon zo niet 
meer met zijn poot het totale nest, de 
broedende meesouder en/of de jongen naar 
buiten trekken om zo een lekkere snack te 
hebben. 
Dat resulteerde in het volgende: in de 58 
nestkasten vlogen uit: 344 koolmezen, 71 
pimpelmezen en 7 boomklevers.  
Omdat sommige nestkasten op sterk 
groeiende bomen geschroefd zijn, komen er 
nogal krachten vrij, waardoor de kasten uit hun 

verband raken. Hierdoor en ook door de 
invloed van vocht, moesten er 10 kasten 
worden gerepareerd.(inmiddels gebeurd)  
Wij mogen ons gelukkig prijzen met de 
tomeloze inzet van natuurman Piet Pieterson, 
geen lid van onze vereniging, die de kasten 
repareert en zes maal per jaar alle nestkasten 
samen met Jacob Vos en Cees Meeuwsen 
controleert en alle data verwerkt.  
Hulde!



Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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AIRSHOT 41 

Bert R. Gerlijk

Vanaf mijn vaste plaats aan de bar had ik goed 
zicht op een slank uitgevoerde, goed geklede 
heer aan een van de belendende tafeltjes. De 
arme man zwemt in zijn verdriet was de 
gedachte die mij te binnen schoot. Het zwerk 
was vrij van wolken, zijn auto stond schadevrij 
op de parkeerplaats en het was nog te vroeg 
op de dag voor slappe koffie, aangelengde 
wijn en sloffe koekjes. Dat alles kon dus de 
oorzaak niet zijn. Maar toch, alles aan de man 
stond op treurig. Iemand die als enige uit de 
buurt niet heeft meegedaan aan de 
postcodeloterij waar de hoofdprijs op is 
gevallen, schoot mij te binnen. Ik daarentegen 
zat daar in mijn opperste beste stemming. Ik 
had even tevoor een rondje onder de honderd 
afgeleverd en daar kan een mens erg gelukkig 
van worden, kan ik u verzekeren. In mijn 
gelukzalige stemming was het mij onmogelijk 
iemand ongelukkig te zien. 
Mijn poging er iets aan te veranderen begon 
met de houterige openingszin: ‘Vanwaar al die 
treurigheid.’ 
In antwoord daarop zakte zijn hoofd nog iets 
dieper in de schouders. 
‘Mag ik u iets te drinken aanbieden? Een flinke 
neut misschien?’ dacht ik de oplossing 
gevonden te hebben. 
Met een zwak knikje ging hij in op mijn aanbod. 
In een beweging knikte hij het glaasje 
achterover. 
Na een derde glas met straffe inhoud brak de 
dam van zijn stilzwijgen. 
‘Meneer, ik ben een wrak. Sinds enige tijd slaap 
ik slecht en al dagen sluip ik bij het krieken van 
de dag de deur uit.’ 
‘Meneer, Rafaël heeft weer een nieuwe liefde 
en Mark zit nog steeds in de kast. Daar gaat de 
zon toch weer van schijnen.’ probeerde ik met 
een lollig bedoelde poging hem op te 
monteren. 
‘Meneer, u snapt het niet en dat neem ik u niet 
kwalijk.’ reageerde hij enigszins getergd. ‘Uw 
talent ligt niet op het vlak van amusement,’ 
voegde hij er nog terloops aan toe. 
’Het probleem is mijn vrouw.’ 
Weer iemand die niet door zijn vrouw 

begrepen wordt, dacht ik en koos voor de 
stand-by modus. 
‘Meneer, het is anders dan u denkt.’ zag hij 
mijn lege blik. 
‘Mijn vrouw is een kei in spelletjes. 
Hartenjagen, halma, dammen, schaken, 
bridgen en klaverjassen. Alleen met haar als 
partner kan ik winnen, anders kansloos. Mens 
erger je niet, maar ik erger me wel. Heb voor 
een vermogen aan computerspelletje in huis 
gehaald. Van computers heeft ze namelijk geen 
verstand, van spelletjes des te meer, bleek al 
gauw. Maar dat alles kan ik nog wel hebben.’ 
vermande hij zich. 
‘Heeft u sport wel eens geprobeerd. Een paar 
kilometer hardlopen krijgt haar er toch wel 
onder. Of tennissen, een sport voor echte 
mannen.' zette ik hem aan tot een positieve 
mindset. 
'Een paar flinke klappen en je hebt haar op de 
knieën. Maak gebruik van je fysieke overwicht.’ 
keek ik kritisch naar zijn frêle gestalte. 
‘Meneer, de enige die op z’n knieën thuiskomt 
na een paar kilometer hardlopen, ben ik. Alles 
geprobeerd. Vechtsporten, zoals Kalaripayattu, 
had u daar ooit van gehoord? Ik niet. Kaatsen, 
fierljeppen, paaldansen, de meest 
uiteenlopende exotische sporten ben ik, in de 
haast om een keer de bovenliggende partij te 
zijn, aan begonnen. Maar als mijn vrouw er 
lucht van kreeg met dezelfde snelheid weer 
afgevoerd. Het is niet goed voor mijn zelfbeeld 
maar dat alles kan ik nog wel hebben.’ 
herhaalde hij met een blik op zijn lege glaasje.’ 
Geraakt gunde ik hem na deze hartenkreet zijn 
vierde hassebassie. 
‘U zit met een serieus probleem.’ was ik onder 
de indruk van de ernst van de situatie. 
‘Maar wat ik niet kan hebben, waar ik het zuur 
van krijg, is dat mijn vrouw het golfen heeft 
ontdekt. Mijn sport! De sport waar ik al jaren 
ziel en zaligheid in steek. De sport waarop ik 
eindeloos heb zitten oefenen. Urenlang 
chippen, pitchen, putten. Een vermogen aan 
lesgeld. Je kunt mij uittekenen op de driving 
range. De ballen die ik weggeslagen heb, 
vullen al gauw de bouwput van een flink 
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flatgebouw. Klauwen met geld uitgegeven aan 
equipment. Ik heb boven bij mij minstens 
twaalf drivers staan, acht complete sets, een 
stapeltje putters en nog wat andere 
experimentele stokken. 
Kasten vol golfkleding, minimaal een dozijn 
schoenen versleten, om het maar niet te 
hebben over de golfhorloges en 
afstandmeters. Een paar maanden geleden 
ging mij vrouw voor de aardigheid een keer 
mee. Ik had beter moeten weten. Al na een 
paar weken had ik moeite om in het spoor te 
blijven. Op de PAR3 kreeg ik al een paar keer 
klop. Op de grote baan heb ik nog het 
voordeel van mijn lengte. Nog wel. 
In mijn wanhoop heb ik een goede vriend 
gevraagd om wat werk van haar te maken. 
Bioscoopje, wandelingetje, beetje ballet, ‘t 
Zwanemeer van Tsjaikovski, allemaal 
onschuldige dingen, maar toen de sauna eraan 
zat te komen trok ik de streep. Nu zit ik hier. 
Elke morgen sta ik op met de angst dat zij 
voorstelt om naar de baan te gaan. Had ik 
maar naar mijn moeder geluisterd. Zij heeft mij 
al gewaarschuwd.’ besloot hij mismoedig. 

Weer thuis vroeg ik langs mijn neus weg: ‘Wat 
vind jij van golfen?’ 
‘Daar heb ik helemaal geen zin in.’ was het 
gewenste antwoord. Gelukkig!

Beter golfen zonder blessures 
Golffysiotherapeut helpt u met uw handicapdicap

H o o f d k a n t o o r :  H o r a  S ic c a m a s t r a a t  2  9 6 0 1  K K  H o o g e z a n d

T  0 5 9 8  3 9 7 1 7 6   E in f o @ g o l f k l in ie k . n l   I w w w . g o l f k l in ie k . n l
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Met het fotografisch vastleggen van ‘de 
schoonheid van het verval’ kwam een 
jongensdroom uit. ‘ 

Urbex-fotografie is een vorm van fotografie die 
de laatste jaren enorm populair is geworden. 
Wellicht heeft dit te maken met de 
toenemende belangstelling onder het publiek 
voor  het cultureel- en industrieel erfgoed. 
Urbex is overigens een afkorting van urban 
(beschaving) en exploring (onderzoeken). 
Aanvankelijk heeft Wil (66) als autodidactische 
‘alleseter’ de afgelopen tien jaar gemerkt dat 
urbex-fotografie meer en meer zijn 
belangstelling kreeg, maar zeven jaar geleden 
sloeg het virus pas echt toe.  

Het betreden van het verboden terrein, de 
zogenaamde ‘forbidden places’ betekende 
voor hem een sterk verhoogd 
adrenalinegehalte door de spanning, de 
kippenvelmomenten en de kunst om uit de 
handen te blijven van beveiliging en politie.  En 
ondertussen natuurlijk het maken van unieke, 
zeker niet alledaagse foto's.    
Eenmaal thuis teruggekeerd van zijn vele 
urbextochten begon niet alleen het bewerken 
van het verkregen fotomateriaal, maar ook het 
verdiepen in de geschiedenis van de bezochte 
gebouwen. Trouwens, hield hij zich netjes aan 
de regels, dan had hij vrijwel geen van zijn 
foto’s kunnen maken. 

In deze ‘tak van sport’ wordt overigens nooit 
ingebroken; nogal eens staat de achterdeur 
wagenwijd open. De vervallen gebouwen staan 
vaak vele jaren leeg, soms zelfs vijftig jaar, 
waarbij de natuur het nogal eens letterlijk 
overneemt.  Bramenstruiken en klimop banen 
zich dan een weg door een gebouw. Heesters 
en berken groeien soms middenin de hal van 
een enorm fabriekspand.  De enige bezoekers 
zijn marters, katten, zwervers en ... de 
urbexfotograaf. Volkomen verlaten, vervallen 
gebouwen zoals leegstaande ziekenhuizen, 

landhuizen, fabriekscomplexen, kasteeltjes en 
kerken worden regelmatig werd door Wil 
bezocht. Inmiddels heeft hij de laatste jaren 
ruim 450 locaties, met name in het buitenland, 
bezocht. Landen waar hij zijn bijzondere foto's 
maakte zijn Nederland, België, Duitsland, 
Frankrijk, Luxemburg, maar ook Italië, Tsjechië 
en Polen. 

Symmetrie, trappenhuizen, maar ook wel 
binnenvallend sfeer- of strijklicht en stille 
getuigen hebben daarbij zijn bijzondere 
aandacht. Het maken van ‘stijve-nek-foto's‘ is 
hem ook niet bepaald vreemd. Tijdens het 
vastleggen van zijn fotografische 
tijdsdocumenten zoekt Wil vooral naar de 
ideale combinatie van een goede compositie, 
‘mooi’ licht, een bijzonder (nogal eens laag) 
standpunt en een bij het beeld bijpassende 
toning. 
De afgelopen jaren heeft hij zich ook intensief 
bezig gehouden met beeldbewerking en dit 
verder verfijnd waardoor hij nu in staat is om 
door middel van o.a. hdr-bewerking een 
toegevoegde waarde aan zijn foto’s te geven.  
Ondanks dat de verleiding soms groot is, geldt
 voor de urbexfotograaf: ‘Take nothing but 
pictures, leave nothing but footprints’.  
Heeft bovenstaande u nieuwsgierig gemaakt 
en wenst u een blik in zijn keuken, dan nodigt 
Wil u graag uit om zijn expositie op Slot Zeist  
te komen bekijken.   
Verder nodigt hij u graag uit zijn website 
www.wilwesterweelfotografie.nl te bezoeken.
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Paddo’s in de baan 
J. Zwamvlok

Het was een mooie najaarsdag met wat regen 
op komst. Dan is het tijd om vlug nog een 
rondje golf te lopen. Mooi, witte lus. Ik speelde 
de sterren van de hemel, maar ja er waren 
geen getuigen. Op hole wit 8 een beetje een 
mislukte slag en ik kwam voor de greppel 
rechts tegen de bosrand te liggen. Al 
zoekende naar mijn bal viel mijn oog op een fel 
gekleurd oranjeachtig paddenstoeltje. Niet dat 
paddenstoelen mijn specialiteit zijn, maar zo nu 
en dan trek ik er met mijn zus op uit, die het 
vinden en determineren van paddenstoelen als 
hobby heeft. Ik meende dat ik wel een grappig 
knotszwammetje gevonden had en maakte een 
fotootje om mijn zus te laten zien wat onze 
golfbaan zoal herbergt.Thuis gekomen direct 
verstuurd en nagenoeg per omgaande bericht 
terug dat het wel eens een rupsendoder kon 
zijn, maar dan moest ik hem kundig opgraven.  
Dus met een schop en een paraplu op de rug 
terug naar de club.  

Nou moet ik bekennen dat een mens zich heel 
anders voelt als hij een hole loopt met een 
schop op de rug. Je hoopt dan geen marshal 
tegen te komen die vraagt: ‘Wat gaan we 
doen?’ Vorige keer zocht ik mijn bal en vond 
die paddenstoel. Nu zocht ik die paddenstoel 
en vond een bal en uiteindelijk ook weer de 
paddenstoel. Na eerst even zeker gesteld te 
hebben dat er geen marshal in de buurt was, 
stak ik de schop een paar keer rondom de 
paddenstoel in de grond en schepte een grote 
pol weg. Zachtjes de grond losgepeuterd en 
jawel: de pop van een vlinder was aan de voet 
van de paddenstoel te vinden. Met opperste 

verbazing vroeg ik me af hoe mijn zus in het 
Westen nu kon weten dat hier enige tijd 
geleden een rups het loodje gelegd heeft. De 
forensische opsporingsdienst kan hier nog veel 
van leren. 

De rupsendoder - Cordyceps militaris - wordt 
vaak gezien mede door zijn opvallende kleur. 
Hij infecteert de rups waarschijnlijk, doordat 
deze van met sporen besmette planten eet.  

De rups verpopt zich in de grond. De 
paddenstoel groeit door de geïnfecteerde pop 
heen, doodt deze en vormt uiteindelijk een 
vruchtlichaam boven de grond, waarna het zijn 
sporen verspreidt. 

Geboeid door het gebeuren gingen we een 
keer in november echt paddenstoelen zoeken 
op de golfbaan. Wit hole 1 en 2 en rood 1 weer 
terug. Als er dan een paddenstoel werd 
gevonden die niet zo eenduidig te herkennen 
was,  viel het me op dat er eerst gekeken werd, 
welke boomsoort het was.

vliegenzwam
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Vervolgens werd de paddenstoel uitgegraven, 
waarbij dan een stokje, dennenappeltje of een 
eikel als voedingsbodem gevonden werd, want 
elk paddenstoeltje vegeteert op zijn eigen 
specifieke voedsel. Vervolgens wordt de 
onderkant bekeken op kleur en hoedanigheid 
(lamellen, buisjes, etc.). 

Verbazingwekkend vond ik dat een 
paddenstoel aan de onderkant zijn ware 
gezicht laat zien. Bij het deuken/strelen van de 
onderkant werd er soms een verkleuring 
waargenomen of verschenen er melkachtige 
sappen. Na wat ruiken en soms wat proeven 
werd het steeltje geknapt om te zien of deze 
draderig was of melkte. 95% kans dat de 
paddenstoel geïdentificeerd werd en anders 

ging het in een doosje mee naar huis voor een 
microscopisch onderzoek en dat geeft altijd 
zekerheid.  

Breedplaatstreephoed,  paarse schijnridder, 
botercollybia, groene knolameniet, bruine 
bundelridderzwam, rode koolzwam, groene 
glibberzwam, witte kluifzwam, oranje bloesem 
zwam, om er maar een paar te noemen. In 
totaal werden 80 soorten geteld na 2 uur 
zoeken. 

Slaat u 180 m af op wit 1 en rechts het bos in, 
vergeet dan niet al die kleine stinkzwammen te 
bewonderen. 
Al die kerstachtige plaatjes van hordes 
vliegenzwammen rechts voor de green van wit 
2. 
De witte knolletjes champions op de greens, 
de heksenkringen van nevelzwammen op het 
pad van wit 2 naar wit 3. 
Diverse inktzwammen en de parelstuifzwam als 
afleider voor een golfbalzoeker. 
Het was een waar genoegen om de baan door 
een ander perspectief te zien. 

En tot slot: Alle paddenstoelen zijn eetbaar, 
soms maar eenmalig. Eet smakelijk.

Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

kleine stinkzwam
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